

STUDY PROFILE



In this profile, students will have the chance to advance individually in their schoolwork in an environment that is conducive to learning. They will be able to do their homework, or study for a test. As well, they can do extra work to challenge themselves and get ahead in a particular subject. Reading will always be encouraged when appropriate, since reading forms the building blocks for the vast majority of learning inside and outside of school.

PROFIL D'ÉTUDE

Dans ce profil, les élèves auront la chance de s'avancer individuellement dans leurs travaux scolaires dans un environnement propice à l'apprentissage. Ils pourront faire leurs devoirs ou étudier en vue d'un examen. Ils pourront également faire du travail supplémentaire pour se surpasser et progresser dans une matière particulière. La lecture sera toujours encouragée lorsqu'elle est appropriée, car elle constitue la base de la grande majorité des apprentissages à l'intérieur et à l'extérieur de l'école.